

# 國立交通大學「藝文賞析教育」施行細則

## NCTU Code of Practice for the “Arts Appreciation Education” Policy

95.03.07 教務通過

Established at the Academic Affairs Meeting dated 7 March 2006

一、本細則係依據本校「藝文賞析教育」實施辦法第五條訂定之。

1.This Code of Practice is established according to Article 5 of the “Arts Appreciation Education” Policy.

二、為推動本課程，由藝文中心印製『藝文護照』作為參觀認證之工具。

2.The NCTU Arts Center will print an “Arts Passport” as a verification instrument for visits in order to promote the Course.

三、當年度入學之學士班新生及同屆之轉學生由藝文中心發予藝文護照。

3.The NCTU Arts Center will issue an Arts Passport to freshmen and transferred students during each academic year.

四、凡修習該課程之學生，均由各系班代統一向藝文中心領取藝文護照作為登錄之憑證。藝文護照由學生自行保管，若有遺失得申請補發，但申請補發者每本酌收工本費伍拾元。

4.The class representative for each department will collect the Arts Passport from the NCTU Arts Center for students taking the Course for use as an instrument of registration. Students should take good care of their Arts Passport and may apply for reissue of the passport if they lose it. The handling charge for the reissue will be NT\$50 per passport.

五、藝文護照登錄期限為每學期期末考一週之前，由各系班代統一收齊交至藝文中心辦公室辦理。

5.The class representative for each department must collect all Arts Passports from the students and hand them over to the NCTU Arts Center one week before the final examination week of each semester.

六、凡完成本課程相關規定者（參照「藝文賞析教育」實施辦法），成績記分單由藝文中心彙整後送交註冊組登錄；凡未完成者，成績不予登錄，但須於畢業前補齊不足之藝文活動場次，且須於該學期選課期間加選本課程，由當事人親自攜帶藝文護照至藝文中心辦理補修完成手續，並由藝文中心送交成績至註冊組登錄。

6.The NCTU Art Center will forward the score record to the Registrar for registration of students who have completed the Course (see “Arts Appreciation Education” Policy for details). No results will be registered for students who failed to complete the course. These students must visit or participate in the remaining events before graduation, select the Course during course selection for that semester, and complete the relevant formalities in person at the NCTU Arts Center, which will then forward their results to the Registrar.

七、為提昇學生學習興趣，藝文中心得於學期間舉辦網路徵文等相關比賽。

7.The NCTU Arts Center may organize online composition contests during a semester in order to motivate students' interest in learning.

八、本細則經教務會議通過後實施，修正時亦同。

8.This Code of Practice and its revisions will be implemented after being passed at the Academic Affairs Meeting.